
Referat fra bestyrelsesmøde d.26/10-15 

 

1. Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

2. Valg af ordstyre 

Anne Marie valgt 

 

3. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

4. Nyt fra formand 

Intet nyt 

 

5. Vaskehuse og rengøring 

Hvis man som beboere oplever at der ikke bliver gjort rent som 

der står i arbejdsbeskrivelse (hænger i vaskehusene), må man 

gerne henvende sig til afdelingsbestyrelsen og gerne med 

billeddokumentation 

 

6. Udeområde 

Der afventes tilbud fra arkitekten der har lavet Vejlby Toften. 

 

7. Hjemmesiden 

Vejlby Vænges hjemmeside lukker ned. Boligforeningen er ved 

at få lavet ny hjemmeside og der vil være plads til at 

afdelingsbestyrelserne kan ligge deres ting på. Så skal man 

som beboere kun forholde sig til en hjemmeside. 

 

8. Vænge Nyt  



  Der arbejdes på højtryk så Vænge Nyt kan udkomme i nov. 

 

9.  Registrering af campingvogne m.m. 

Kontoret har lavet en registreringsattest som bliver 

husstandsomdelt. 

 

10.  Indeklima 

  Det er beboere der ikke kan få ordentlig varme i boligerne og 

går rundt og er småforkølede hele tiden, folk oplever også at 

astma og allegi er blevet værre. Det er heller ikke alle 

udsugninger der virker optimalt. Problemet er drøftet med Per 

Sørensen som vil tage hånd om det. 

 

 

Sidste møde inden jul er d. 25 nov. 
 

 

 


